

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ  
စိုက်ပျိုးရေး၊မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန  
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန

ဝဋ်မြို့နယ်



လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း (တတိယနှစ် စက်ဝန်း)

National Community Driven Development Project

(NCDDP)



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်

Village Development Plan (VDP)

ရောင်းသာကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊လွန်ငူကျေးရွာ။

၂၀၂၁ ခုနှစ်

ဝဋ်မြို့

မာတိကာ

၁။ မြို့နယ်မြေပုံ	၄
၂။ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း	၅
၃။ ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း	၆
၄။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ	၇-၈
၅။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သောလူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA)	၉-၁၀
ဇယား။	
၆။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သောလူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA)	၁၁
ဇယား။	
၆-၁။ ကျေးရွာလူမှုရေးအရင်းအမြစ်ပြ မြေပုံ	၁၁
၆-၂။ ကျေးရွာလူမှုရေးအရင်းအမြစ်ပြ မြေပုံ သုံးသပ်ချက်ပြမြေပုံသုံးသပ်ချက်	၁၂
၆-၃။ ရာသီခွင်ပြဇယားပုံ	၁၃
၆-၄။ ရာသီခွင်ပြဇယားပုံသုံးသပ်ချက်	၁၃
၆-၅။ ကျေးရွာတွင်းအဖွဲ့အစည်းများအကြားချိတ်ဆက်မှုပြဇယား	၁၄
၆-၆။ ကျေးရွာတွင်းအဖွဲ့အစည်းများအကြားချိတ်ဆက်မှုပြဇယားသုံးသပ်ချက်	၁၄
၆-၇။ ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းပြဇယား	၁၅
၆-၈။ ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းပြဇယား သုံးသပ်ချက်	၁၅
၆-၉။ အရင်းအမြစ် ပိုင်ဆိုင်မှုပြပုံ	၁၆

၆-၁၀။ အရင်းအမြစ်ပိုင်ဆိုင်မှုပြပုံ သုံးသပ်ချက်	၁၆
၆-၁၁။ ပင့်ကူအိမ်ကွန်ယက်ဇယား	၁၇
၆-၁၂။ ပင့်ကူအိမ်ကွန်ယက်ဇယားသုံးသပ်ချက်	၁၇
၇။ ကော်မတီဝင်များနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်းခါတ်ပုံများ	၁၈
၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)	၁၉- ၂၉
၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)	၃၀-၃၂
၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)	၃၃- ၃၉
၁၁။ ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်း (ပုံစံ-၄)	၄၀- ၄၁
၁၂။ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ	၄၂ -၄၈
၁၃။ ကဏ္ဍအလိုက်ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ	၄၉

*LIFT* ၏နည်းပညာအကူအညီဖြင့် ရေးဆွဲထားသော ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး အစီအစဉ်မှ အချက်အလက်များကို ကိုးကားအသုံးပြုထားပါသည်။





၂။ ချောင်းသာကြီးအုပ်စုအတွင်းရှိကျေးရွာများစာရင်း

ကျေးရွာအုပ်စုအမည်	ကျေးရွာအမည်
ချောင်းသာကြီးကျေးရွာ	ချောင်းသာကြီး
	လွန်ငူ
	ငြိမ်းချောင်း
	ချောင်းသာလေး
	သစ်ပုတ်ကွင်း
	စည်ကြီးပိတ်
	ကျောက်တန်း
	လှေတော်

လွန်ငူကျေးရွာ သမိုင်းကြောင်း

လွန်ငူ ကျေးရွာ တို့ လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း (၂၅) နှစ်ခန့် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။  
ဂျွန်၊ နှစ် အရှေ့ အလ် (၁၅) နှစ် အကွာတွင် တည်ထိုးပြီး ရွာတည်စတွင် နှစ်ကြိမ် (၃) နှစ်သာ ဖြစ်ခဲ့ပြီး ၊ ယခု  
အခါ နှစ်ကြိမ် ( ) ထိ ဖြစ်လာပြီဖြစ်သည်။ ရွာ အနီး မှ ဖြစ်သည်။ နှစ်ပေါင်း သုံးဆယ် လွန်ငူ ကျေးရွာ၏ အစွဲမြဲ  
၍ လွန်ငူ ကျေးရွာ ဟု ခေါ်တွင်ရခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ယခင် လွန်ငူ ကျေးရွာ မတော်ဘဲ တလွန်ငူ ကျေးရွာ  
ဟု ခေါ်ဆိုခဲ့ ခြင်း ရှိသည်။ တော်ဘဲ ဟု ခေါ်ဆိုခြင်း တွင် တလွန်ငူ မှ လွန်ငူ ဟု ပြောင်းလဲ ခေါ်ဆိုလာခြင်း ဖြစ်  
ပါသည်။ ၁၀၀၀ - ခန့်တွင် ဖာလာမုန်တိုင်း ကြောင့် ခေအိမ်များ ပျက်စီး ခဲ့ပါသည်။

လွန်ငူကျေးရွာ တွင် ရေခိုင်လူမျိုး အများစု နေထိုင်ကြပြီး ၊ မုန့်ဆာတို့ ကိုးကွယ်ကြ  
ပါသည်။ ယယ်ယာတို့ နှစ်ကွမ်းခြံ လုပ်ငန်းတို့ အဓိကထား လုပ်ကိုင်အားထုတ်ကြပါသည်။ ရွာပြီး  
တောင်ထိပ်ပေါ်တွင် ဣန္ဒြေကြီး ကျောင်း၊ ဘုရား၊ တော်တော် အစ ဆူတည်ထား ကိုးကွယ်ကြပါသည်။ ဘုရားပွဲကိုလည်း  
နှစ်နှစ် ကျင်းပလေ့ ရှိပါသည်။ ဂျွန်၊ ဟို သွားမည် ဆိုပါက ဇေယျာ (၁၅) နှစ်ခန့် ဖြစ်ပြီး သွားလာ  
ရပါ သည်။ အုပ်စုကျေးရွာ ဟို သွား မည်ဆိုပါက (၃) နှစ်ခန့် ဖြစ်သေးလက် ဖြစ် ခြင်းလျှင် သွားရပါသည်။  
ပညာရေး အနေ ဖြစ် ၁၉၉၉ ခန့် မှ စပြီး ကိုယ်တိုင်လုပ်ဆောင် မူလတန်း ကျောင်း ပြုလုပ်ကာ သင်ကြားခဲ့  
ပြီး ၊ ကျား၊ မာရေး စောင့်ရှောက် မှု မှာ မူ အ ဖြစ်သေးကွာ ခေပါသည်။

၄။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်

(၃) လူနည်းစုလူမျိုးစုအိမ်ထောင်စု

အမျိုးအစား	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
မရှိ	-	-	-	

(၄) ထိခိုက်လွယ်အုပ်စုများ

ထိခိုက်လွယ်အုပ်စု	အိမ်ထောင်စု	ကျား	မ	စုစုပေါင်း
သက်ကြီး	-	၂	၂	၄
မသန်စွမ်း	-	၁	၁	၂

(၅) အဓိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်း

စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အသေးစားစီးပွားရေး	အခြား
စပါး	ကျွဲ၊ နွား	ကိုင်းစိုက်ပျိုးရေး	ကျာပန်း
	ဝက်		
	ကြက်		

(၆) ကျေးရွာအတွင်းအဓိကပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	လယ်	ကိုင်း	တောင် ယာ	စား ကျက် မြေ	နှစ်ရှည် စိုက် ခင်း	သဲ/ ကျောက် ရရှိမှု	ရေ တွင်း/ ရေ ကန်	စက်ရေ တွင်း/ စိမ့် စမ်း ရေ သွယ်	ချောင်း ရေ သောက် ရုံးမှု
အရေအတွက်	၁၆	-	-	မရှိ	-	မရှိ	ရှိ	မရှိ	မရှိ
ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ကား	ထော်လာ လာဂျီ	ဆိုင် ကယ်	စက် လှေ	စပါး ကြိတ် စက်	ဈေး ဆိုင်	မီး စက်		
အရေအတွက်	မရှိ	မရှိ	၅	၈	မရှိ	မရှိ	မရှိ		

(၇) ကျေးရွာအတွင်းအခြားပိုင်ဆိုင်မှုများ

ကျေးရွာပိုင်ဆိုင်မှုများ	ရေတင်စက်	လယ်ထွန်စက်	ကျွဲ	နွား	ကြက်	ဝက်	ဆိတ်	လုပ်သား	ကျွမ်းကျင်လုပ်သား
အရေအတွက်	၄	မရှိ	-	၁၅	၁၀၀	၇	-	၁၇	မရှိ

(၈) ကျေးရွာရှိအသုံးပြုနိုင်သောအရင်းအမြစ်/ အချက်အလက်များ

အရင်းအမြစ်	ဆေးရုံ/ဆေးခန်း	အ.မ.က/ အ.လ.က/ အ.ထ.က	ဈေး	မြေတူးစက်	လမ်းကြိုတ်စက်	မြေသယ်ကား	ကွန်ကရစ် ဖျော်စက်
အရေအတွက်	မရှိ	မရှိ	မရှိ	မရှိ	မရှိ	မရှိ	မရှိ

၅။ လူထုပေါင်းစုံပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	ဦးတည်အုပ်စု	တက်ရောက်သူ			အဓိကဆွေးနွေးချက်
				ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	ကျေးရွာလူမှုရေး နှင့် အရင်းအမြစ်ပြမြေ ပုံ ( Social Map / Resource Map)	၂၇.၁၀.၂၀၁၉	ကျေးရွာသူကျေးဦး ရွာသားများ၊ ကော်မတီဝင်များ	၁၉	၁၀	၂၉	ကျေးရွာနယ်နိမိတ်အတွင်းရှိ အိမ်ခြေ၊ လယ်မြေ၊ စိုက်ခင်း၊ ဘုတ်ခင်း၊ ဘုတ်ရားပုထိုးများစသောကျေးရွာ၏လက်ရှိအခြေအနေနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုပြအခြေအနေအခြေအနေများကို ရေးဆွဲဖော်ထုတ်ခဲ့သည်။
၂	ရာသီခွင်ပြဇယား ( Seasonal Calender)	၂၇.၁၀.၂၀၁၉	ကျေးရွာသူကျေးဦး ရွာသားများ၊ ကော်မတီဝင်များ	၁၉	၁၀	၂၉	ကျေးရွာရှိ ရွာသူရွာသားများ၏ ရာသီအလိုက် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ စိုက်ပျိုးချိန် ရိတ်သိမ်းချိန်၊ တိရိစ္ဆာန်များစေ့စားကျရောက်မှု၊ သီးနှံများပိုးမွှားကျရောက်မှု၊ ရာသီပွဲ တော်များ၊ ကျေးရွာမှ လူများဝင်ငွေ ရရှိမှုအခြေအနေများကို ကျေးရွာမှ လူများပါဝင်ဆွေးနွေး ရေးဆွဲခဲ့ကြ သည်။
၃	ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း	၂၇.၁၀.၂၀၁၉	ကျေးရွာသူကျေးဦး ရွာသားများ၊ ကော်မတီဝင်များ	၁၉	၁၀	၂၉	ကျေးရွာအတွင်းရှိ အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီး တို့တို့၏အရင်းအမြစ် သုံးစွဲမှု နှင့်ထိန်းချုပ် မှုအခြေအနေကိုဆွေးနွေးခဲ့ကြပါခဲ့ကြပါသည်။
၄	အဖွဲ့အစည်းချိတ်ဆက်ပုံ (Venn Diagram)	၂၇.၁၀.၂၀၁၉	ကျေးရွာသူကျေးဦး ရွာသားများ၊ ကော်မတီဝင်များ၊ ကျေးရွာအုပ်စုချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ	၁၉	၁၀	၂၉	ကျေးရွာအတွင်းတွင်ရှိနေ သော လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ နှင့် ကျေးရွာလူထုအကြား ချိတ်ဆက်နေမှုကို ထင်သာမြင်သာရှိအောင် ဖော်ဆောင်နိုင်ခဲ့နိုင်ခဲ့သည်။

၅	လူမှုစီးပွားအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း (Wealth Ranking)	၂၇.၁၀.၂၀၁၉	ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး	၁၉	၁၀	၂၉	ကျေးရွာအတွင်းရှိ လူလူများအကြား၊ ငွေကြေး၊ ပစ္စည်းဥစ္စာ၊ နေအင်အားပိုင်ဆိုင်မှု၊ မှုအဆင့်ခွဲခြားပြသခြင်းဖြင့် ကျေးရွာအတွက် လိုအပ်မည့် ဝင်ငွေ ရရှိရေးအစီအစဉ်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားနိုင်ရန် စဉ်းစား ခဲ့ကြခဲ့ကြသည်။
၆	ပင့်ကူအိမ်ကွန်ယက် (Spider Web)	၂၇.၁၀.၂၀၁၉	ကျေးရွာသူကျေးဦး ရွာသားများ၊   အမျိုးသားအုပ်စု၊ အမျိုးသမီးအုပ်စု	၁၉	၁၀	၂၉	အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးများအကြား အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း၊ တန်ဖိုးတူ အခွင့်အရေး၊ ပညာ သင်ကြားနိုင်မှု၊ ဘဝလုံခြုံမှု စသည့် စသည့် အခြေအခြေအနေအနေအရပ်ရပ်ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြခဲ့ကြသည်။

















၉။ အရင်းအမြစ် ပိုင်ဆိုင်မှုပြပုံ

အရင်းအမြစ်သုံးစွဲမှုပြဇယား			အရင်းအမြစ်ထိန်းချုပ်မှုပြဇယား		
ကျေးရွာ - ဂွဉ်ငူ		ရက်စွဲ - ၂၀၂၀-၂၀၂၁	ကျေးရွာ - ဂွဉ်ငူ		ရက်စွဲ - ၂၀၂၀-၂၀၂၁
အမျိုးအစား	အမျိုးအစား	အမျိုးအစား + အမျိုးအစား	အမျိုးအစား	အမျိုးအစား	အမျိုးအစား + အမျိုးအစား
ဆိုင်ကော်	ပျော့ချိတ်	လယ်	လယ်		ရေတွင်း
စက်ကွပ်	ရေတွင်း	လမ်း	ကွမ်းခြံ		ကောဇကောင်
ကောလုံးကွင်း		ကွမ်းခြံ	ဆိုင်ကော်		
		ခွား	စက်ကွပ်		
		ကောဇကောင်	ကောလုံးကွင်း		
			လမ်း		
			ခွား		

၁၀။ အရင်းအမြစ်ပိုင်ဆိုင်မှုပြပုံ သုံးသပ်ချက်

ဒီအချိန်မှာ သုံးသပ်ခြင်း

ကျေးရွာခြံစား နှင့် ဆင်းရဲဒုက္ခ

- ▲ ဂွဉ်ငူကျေးရွာတွင် အမျိုးအစားများ ကျားပြားသည်။  
များ - ဆိုင်ကော်၊ စက်ကွပ်၊ ကောလုံးကွင်း၊ ဝါးခြံဖြိုး၊  
ပျော့ချိတ်၊ ရေတွင်း၊ ဝါးကို အမျိုးအစားများ ကျားပြား  
သည်။
- ▲ အမျိုးအစား၊ အမျိုးအစား တို့မှာ ကျားပြားခြင်းမှာ -  
လယ်ယာဝတ် - ကွမ်းခြံ - လမ်း - ခွား - ကောဇကောင် တို့  
ဖြစ်သည်။
- ▲ အရင်းအမြစ် ထိန်းချုပ်ရာတွင် ရေတွင်း နှင့် ကော  
ဇကောင်ကို အမျိုးအစား၊ လမ်း၊ ဝါးတို့ ထိန်းချုပ်ခြင်းဖြင့် လယ်၊  
ကွမ်းခြံ၊ ဆိုင်ကော်၊ စက်ကွပ်၊ ကောလုံးကွင်း၊ ခွား၊ လမ်း  
စသည်တို့ကို အမျိုးအစားများ က ထိန်းချုပ်သည်။
- ▲ ထိန်းချုပ်ရာတွင် အမျိုးအစားများ က ဒီအချိန်မှာ ကားကို  
ကို ထိန်းချုပ်ထားသည်။ ထို့အပြင် အမျိုးအစားများ သည် ဒီအချိန်  
အချိန်မှာ ဆုံးဖြတ်ချက် ချိတ်ခြင်း၊ လျှောက်ထားရာတွင် ပါဝင်ခြင်း၊ ဝတ်စား  
ခြင်းတို့ကို ကျားပြားခြင်းများ ဖြစ်လာသည်။





၇။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများ





၈။ (က) ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁) (ပထမနှစ် စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်/ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့	ပထမဆုံးပိတ်ဆက်ခရီး	သွားရောက်သောအခါ
လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာ ခေါင်းဆောင်များအား ကျေးရွာအချက်အလက်များကို မေတ္တာရပ်ခံ၍ တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကို စီမံကိန်း ပိတ်ဆက်အစည်းဝေးပိုင်ပိုင်တောင်းခံရမည်။ စီမံကိန်းပိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက် များအား စစ်ဆေးပြီး မှန်ကန်အောင်မြင်လုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထဲသို့ Tablets မှ တဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။		
ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဦးအိန်	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၇ - ၈၇၈၆၇၂ ၇၇၇	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏ အမည် ဒေါ်ခင်မာမာ
ပြည်နယ်/ထိုင်းအခေကြီး	မြို့နယ်	ကျေးရွာအုပ်စု

၇၂၆ ၇ ချောင်းဘာကြီး ၇၇၇

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) - ၇၂၆	၂၂	ဘာသာ (၁) - ဗုဒ္ဓ	၂၂
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ (၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ (၃) -----	
လူမျိုးစုရော -----		ဘာသာရော -----	
အခြား	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	၂		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	၄		
စစ်ဘေးရှောင်			

	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူဦးရေ		
လူမျိုးစု (၁) - ၇၂၆	၃၈	၃၇
လူမျိုးစု (၂) -----		
လူမျိုးစု (၃) -----		
အခြား		
အိမ်ထောင်စဉ်းစီး	၂၁	၅

(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံစံပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံစံပါ	ဘာသာရေး အဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံစံပါ
မူကြံကျောင်း	<input type="checkbox"/>	တိုက်နယ်ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	ဓေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလွန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ရေစိယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>

လယ်လွန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>			အခြား	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>				
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သော ကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေထိုင်သူ	အခြားရွာမှလာသူ		ရွာတွင်နေထိုင်သူ	အခြားရွာမှလာသူ		ရွာတွင်နေထိုင်သူ	အခြားရွာမှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက်ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေးဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လှုပ်စစ်ကျွမ်းကျင်၊ ဖိးသမား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့် လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း      ကတ္တရာလမ်း      ကွန်ကရစ်လမ်း      မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း  
 ကျောက်ခင်းလမ်း      မြေသားလမ်း      လူသွားလမ်း      အခြား ၅၅၀၂

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

- (၁) လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား? ပိုင်းပါ  
(ရှိပါသည်) မရှိပါ/မသိပါ
- (၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ်-----/မသိပါ ၂၀၁၅
- (၃) ဤစီမံချက်ကို ဖြိုနယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? (ပြုခဲ့ပါသည်) / မပြုခဲ့ပါ / မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

- (၁) ဤကျေးရွာ၏ဗဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ဗဟိုအထိ ခရီးပိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း? မိုင်-----/မသိပါ
- (၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုဗဟိုအထိ သွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်၊

ခြောက်ခွေ့ ရာသီတွင်ကြာချိန် ----- ၁ နာရီ ----- ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ် (ခြေလျင်) လား/မော်တော်ဘုတ်/ အခြား ----- ၆၅၀.၂၆ ----- ၁ နာရီ

မိုးရာသီတွင်ကြာချိန် ----- ၁.၃၀ ----- ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ် (ခြေလျင်) လား/မော်တော်ဘုတ်/ အခြား ----- ၆၅၀.၂၆ ----- ၁ နာရီ



(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင် ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်း ရှိပါသလား။

မရှိပါ  ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ -----

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဝဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ (သို့) ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဂေါ်မတီ

(၂) -----

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်း

ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။

မရှိပါ  ရှိပါသည်

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် ဦးဒိုးဒိုး

လက်မှတ် [Signature] နေ့. ၁၉.၁၂.၂၀၁၈

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဒေါ်ခင်မိုးမိုးကျော်

လက်မှတ် [Signature] နေ့. ၁၉.၁၂.၂၀၁၈

၈။ (ခ) ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁) (ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်၊ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များအားကျေးရွာအချက်အလက်များကိုမေတ္တာရပ်ခံ၍တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုစီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးမတိုင်မီတောင်းခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက်များအား စစ်ဆေးပြီး မှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထိသို့ Tablets မှ တဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဦး နိုး နိုး	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ စုန်းနံပါတ် ၀၇ - ၈၇၈၆၇၇၇၇	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏အမည် Daw Ma Chaw Mye Moe
ပြည်နယ်၊ ဇုန်၊ ဝေးကြီး Paktine	မြို့နယ် Gwaxa	ကျေးရွာအုပ်စု Chaung Thaw Gyi
		ကျေးရွာ Lon Ngu

က၊ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) - မြန်မာ	၂၂	ဘာသာ(၁) - မြန်မာ	၂၂
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ(၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ(၃) -----	
လူမျိုးစုရော -----		ဘာသာရော -----	
အခြား			
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	၂		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	၄		
စစ်ဘေးရှောင်	၀		

	အမျိုးသား(အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး(အရေအတွက်)	စုစုပေါင်းအရေအတွက်
လူဦးရေ	၃၈	၃၇	၇၅

လူမျိုးစု (၁)-ရခိုင်	၃၈	၃၇	၇၅
လူမျိုးစု (၂)-----			
လူမျိုးစု (၃)-----			
အခြား			
အိမ်ထောင်ဦးစီး	၂၅	၅	၂၂

(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံစံပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံစံပါ	ဘာသာရေးအဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံစံပါ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သောကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ	အခြား မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>



အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းချီ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေး ဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လှုပ်စစ်ကျွမ်းကျင်၊ ဦးသမား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြံဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း:      ကတ္တရာလမ်း:      ကွန်ကရစ်လမ်း:      မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း:  
 ကျောက်ခင်းလမ်း:      မြေသားလမ်း:      လူသွားလမ်း:      အခြား: \_\_\_\_\_

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

ပိုင်းပါ

(၁) လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မှ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု ရှိပါသည်/မရှိပါ/မသိပါ  
 စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား?

(၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ် ၂၀၁၅ /မသိပါ

(၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့ပါသည်/မပြုခဲ့ပါ /မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

(၁) ဤကျေးရွာ၏ဗဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ဗဟိုအထိခရီးမိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း? မိုင် ၁.၃ /မသိပါ

(၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုဗဟိုအထိသွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်၊  
 ခြောက်သွေ့ရာသီတွင်ကြာချိန် ၂:၅၀ နာရီ ----- ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
 အခြား: ၁.၅ နာရီ

မိုးရာသီတွင်ကြာချိန် ၂:၃၀ နာရီ ----- ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
 အခြား: ၁.၅ နာရီ

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင်ကြေးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်း ရှိပါသလား။

မရှိပါ       ရှိပါသည်      ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ-----

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ(သို့)ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးရေး အဖွဲ့

(၂) -----

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်း

ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။

မရှိပါ       ရှိပါသည်

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် ဦးဦးစိုး

လက်မှတ် [Signature]

နေ့စွဲ ၂၂.၁၀.၂၀၁၉

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဒေါ်မိလှညွှန်

လက်မှတ် [Signature]

နေ့စွဲ ၂၂.၁၀.၂၀၁၉

၈။ (ဂ) ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁) (တတိယနှစ် စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လယ်ဥယျာဉ်ရွက် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များအားကျေးရွာအချက်အလက်များကိုပေးအပ်ရန်ပညာရပ်ပညာရှင်တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုပေးအပ်ရန်ပညာရှင်တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုပေးအပ်ရန်ပညာရှင်တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုပေးအပ်ရန်ပညာရှင်တောင်းခံရသည်။		ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ	
ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဦးစိုးစိုး	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၇၈၇၈၆၇၂၇၂၇	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏အမည် ဦးစိုးစိုး	
ပြည်နယ်၊ တိုင်းဒေသကြီး ၇၇၇	မြို့နယ် ၇	ကျေးရွာအုပ်စု ၈၇၇၇	ကျေးရွာ ၇၇၇

က၊ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) ၇၇၇	၁၇	ဘာသာ(၁)-ဗုဒ္ဓ	၁၇
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ(၂)-----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ(၃)-----	
လူမျိုးစုရော-----		ဘာသာရော-----	
အခြား			
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	၂		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	၇		
စစ်ဘေးရှောင်	-		

	အမျိုးသား(အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး(အရေအတွက်)	စုစုပေါင်းအရေအတွက်
လူဦးရေ	၃၁	၂၆	၅၇



လူမျိုး (၁) စုံစစ်ချိန်	၃၁	၂၆	၅၅
လူမျိုး (၂).....			
လူမျိုး (၃).....			
အခြား			
အိမ်ထောင်စဉ်			

(၁) အခြေခံအဆောက်အအုံ အရိုးအဆောက်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ဖြစ်ပါ	ကျွန်းမာစရာ	အမှတ် ဖြစ်ပါ	ဘာသာရေးအဆောက် အအုံများ	အမှတ် ဖြစ်ပါ
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဝေအို	<input type="checkbox"/>	ဝေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျွန်းမာစရာဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျွန်းမာစရာဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဝေအေပေခန်း	<input type="checkbox"/>	ရေဝိသုဒ္ဓိကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	တပို့	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်စုကတ်		မှတ်စုကတ်		မှတ်စုကတ်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် ထခြားရွာမှလာရောက်သောကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျွန်းမာစရာ			(၃) လက်မှုညာစွမ်း	
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>

အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပါမိန့်	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေး ဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လူ့ဝတ်ကျွမ်းကျင်မှု ဇယား	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပေါက်ကျွမ်းကျင်မှု	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပေါက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်	

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုမှည့်ပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း      ကတ္တရာလမ်း      ကွန်ကရစ်လမ်း      မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း  
 ကျောက်စင်းလမ်း      ခြေသားလမ်း      လူသွားလမ်း      အခြား \_\_\_\_\_

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက် ပိုင်ခွင့်

(၁) လူထုပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုမရှိစေရန် ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား? ပိုင်ခွင့်/မရှိပါ/မသိပါ

(၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ် 2015 / မသိပါ

(၃) ဤစီမံချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးအပ်ခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့သည်/မပြုခဲ့ပါ / မသိပါ

(စ) ဓနိအကွာအဝေး

(၁) ဤကျေးရွာ၏ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာအုပ်စု၏ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာအကွာအဝေးကောင်းသနည်း? မိုင် ၃ / မသိပါ

(၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာအုပ်စုအထိ သွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်၊  
 ခြောက်ပေ့ ရာသီတွင်ကြာချိန် ၂ နာရီ ထော်လာရုံ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလှမ်း/လား/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/  
 အခြား \_\_\_\_\_

မိုးရာသီတွင်ကြာချိန် ၂ နာရီ ထော်လာရုံ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလှမ်း/လား/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/  
 အခြား \_\_\_\_\_



(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ထိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင်ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကူးရောက်မှုခြင်း ရှိပါသလား။

ဟုတ်  ဟုတ်  ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ-----

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ(သို့)ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးကော်မရှင်

(၂) -----


(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်း

ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။

ဟုတ်  ရှိပါသည်


ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် ဦးစိုးစိုး

လက်မှတ်  ဇန်နဝါရီ ၁၇. ၁၁. ၂၀၂၀

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဒေါ်ခင်စန္ဒာစန္ဒာ

လက်မှတ်  ဇန်နဝါရီ ၁၇. ၁၁. ၂၀၂၀

၉။ (က) စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂) (ပထမနှစ် စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက်၊ ငွေပုံစံကို ဖြည့်သွင်းရမည့်၊ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီပြီးစီးတိုင်း ကျေးရွာနှင့် ကျေးရွာအုပ်စုအတွက် စည်းရုံးရေးမှူး/လန်ထမ်း အမည် <b>အောင်မြင်မိုးကျော်</b>	စက်ဝန်းအားအမှတ်ပြင်ပါ <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၁) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၂) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၃)
ခ.န.နိ <b>၁၉ - ၅ - ၂၀၁၈</b>	စက်ဝန်း (၄)
ပြည်နယ်/ခရိုင် <b>ရခိုင်</b>	မြို့နယ် <b>၇၀</b>
ကျေးရွာအုပ်စု <b>ချောင်းဘူကြီး</b>	ကျေးရွာ <b>၇၀၆၄</b>

စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များ	ခ.န.နိ		အစည်းအဝေးတွင်တက်ရောက်သူအရေအတွက်						
	စတင်သည့် ခ.န.	ပြီးဆုံးသည့် ခ.န.	အမျိုးသား အရေအတွက်	အမျိုးသမီး အရေအတွက်	အိမ်ထောင်စု အရေအတွက်	လူမျိုးစုတက်ရောက်သူ အရေအတွက် နှင့် လူမျိုးစုအမည်	အိမ်ထောင်စု ခေါင်း	အိမ်ထောင်စု %	
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း စိတ်ဆက်အစည်းအဝေး	၁၉-၅-၂၀၁၈	၁၉-၅-၂၀၁၈	၁၉	၁၀	၂၁	၂၉	၇၃၉	၂၂	၉၅-၄၅%
၂။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	၂၀-၅-၂၀၁၈	၂၀-၅-၂၀၁၈	၁၁	၁၀	၁၅	၂၁	၇၃၉	၂၂	၉၈-၁၀%
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့် အစည်းအဝေး	၂၁-၅-၂၀၁၉	၂၁-၅-၂၀၁၉	၁၁	၁၃	၂၄	၂၄	၇၃၉	၂၄	၁၀၀%
၄။ မြို့နယ်အဆင့် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေး နှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှု အစည်းအဝေး			မလို	မလို	မလို	မလို			
၅။ မြို့နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေး နှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေး ကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ရွာသို့ အသိပေး အကြောင်းကြားသည့် အစည်းအဝေး									
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး									
၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေးဆွဲခြင်း									

၇။ ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ရွာသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး									
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေးဆွဲခြင်း									
၆.၂။ ပယ်ယူရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း									
၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှု လျာထားအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း									
၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း									
၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ တိုးတက်မှု စောင့်ကြည့် အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၇.၁။ အစည်းအဝေး ပထမအကြိမ်									
၇.၂။ အစည်းအဝေး ဒုတိယအကြိမ်									
၇.၃။ အစည်းအဝေး တတိယအကြိမ်									
၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစည်းအဝေး									
၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစည်းအဝေး									

၉။ (ခ) စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂) (ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈-၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက်၊ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီပြီးစီးတိုင်းကျေးရွာနှင့် ကျေးရွာအုပ်စုအတွက်ဤပုံစံကိုဖြည့်သွင်းရမည်။ သက်ဆိုင်ရာလူထုစည်းရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာမှူးများမှ

စည်းရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာရေးမှူးဝန်ထမ်း အမည် - U Ma Ma Chae My Ma Mo Mo / U Naing Naing Tun

ဇနီး ၂၂.၁၀.၂၀၂၃ စက်ဝန်းအားအမှတ်ခြိမ်ဝါ  စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)  စက်ဝန်း(၃)  စက်ဝန်း(၄)

မြည်နယ်/ခရိုင် Rakhrine မြို့နယ် Gawa ကျေးရွာအုပ်စု Chuang Thaw Gyil ကျေးရွာ Lon Ngau

စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များ	ဇနီး		အစည်းအဝေးတွင်တက်ရောက်သူအရေအတွက်					
	စတင်သည့် ဇနီး	ပြီးဆုံးသည့် ဇနီး	အမျိုးသား အရေအတွက်	အမျိုးသမီး အရေအတွက်	အိမ်ထောင်စု အရေအတွက်	လူမျိုးစုတက်ရောက်သူ အရေအတွက် နှင့် လူမျိုးစုအမည်	အိမ်ထောင်စု ဝေပိုင်း	အိမ်ထောင်စု %
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း စိတ်ဆက်အစည်းအဝေး	၂၁-၁၀-၂၀၂၃	၂၁-၁၀-၂၀၂၃	၁၅	၇	၂၂	၅၂၆	၂၂	၁၀၀%
၂။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	၂၂-၁၀-၂၀၂၃	၂၂-၁၀-၂၀၂၃	၁၄	၈	၂၂	၅၂၆	၂၂	၁၀၀%
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းစဉ်ဖြတ်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေး						၂		
၄။ မြို့နယ်အဆင့်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှုအစည်းအဝေး			မလို	မလို	မလို	မလို		
၅။ မြို့နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထည်ဖော်						၂		

ရေးကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကို ရွာသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး								
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							၂	
၆.၂။ ဝယ်ယူရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							၂	
၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှု လျာထားအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							၂	
၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း							၂	
၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ တိုးတက်မှု စောင့်ကြည့် အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၇.၁။ အစည်းအဝေး ပထမအကြိမ်							၂	
၇.၂။ အစည်းအဝေး ဒုတိယအကြိမ်							၂	
၇.၃။ အစည်းအဝေး တတိယအကြိမ်							၂	
၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစည်းအဝေး							၂	
၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစည်းအဝေး							၂	



# ၉။ (ဂ) စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂) (တတိယနှစ် စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈-၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လယ်ဥယျာဉ်များ/သက်ဆိုင်ရာလူထုစည်းရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာမှူးများမှ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီပြီးစီးတိုင်းကျေးရွာနှင့် ကျေးရွာအုပ်စုများအတွက် ဤပုံစံကိုဖြည့်သွင်းရမည်။		စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီပြီးစီးတိုင်းကျေးရွာနှင့် ကျေးရွာအုပ်စုများအတွက် ဤပုံစံကိုဖြည့်သွင်းရမည်။	
စည်းရုံးရေးမှူး/လက်ထောက်နည်းပညာမှူးဝန်ထမ်း အမည် - <u>ဦး ဒေါ်နိုး</u> ၊ ဇာတိမြို့ - <u>TF / ဧရာဝတီပြည်နယ် - CF</u>			
ဇနီး	<u>၂ - ၂၂ - ၂၀၂၀</u>	စက်ဝန်းအားအမှတ်ဖြစ်ပါ	၀ စက်ဝန်း(၀)    ၀ စက်ဝန်း(၂)    ၁ စက်ဝန်း(၃)
မြည်နှယ်/မိန်း	<u>၇ ခု</u>	မြို့နယ်	<u>၇</u>
ကျေးရွာအုပ်စု		ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာအုပ်စု

စီမံကိန်းအဆင့်/စက်ဝန်းအဆင့်များ	ဇနီး		အစည်းအဝေးတွင်တက်ရောက်သူအရေအတွက်					
	စတင်သည့် ဇနီး	ပြီးဆုံးသည့် ဇနီး	အမျိုးသား အရေအတွက်	အမျိုးသမီး အရေအတွက်	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	လူမျိုးစုတက်ရောက်သူ အရေအတွက် နှင့် လူမျိုးစုအမည်	အိမ်ထောင်စုမပါ	အိမ်ထောင်စု %
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့အစည်း	၁၇-၁၁-၂၀၂၀	၁၇-၁၁-၂၀၂၀	၁၅	၄	၁၇	၇ ခု	၁၇	၁၀၀%
၂။ ကျေးရွာစီမံခန့်ခွဲရေး စီမံခန့်ခွဲရေးအဖွဲ့အစည်း	၁၈-၁၁-၂၀၂၀	၁၈-၁၁-၂၀၂၀	၁၅	၄	၁၇	၇ ခု	၁၇	၁၀၀%
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းစဉ်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့အစည်း								
၄။ မြို့နယ်အဆင့်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့်အကောင်အထောင်စပ်ရေးဆွဲရေးမဟာမိတ် စီမံကိန်း သုံးသပ်မှုအစည်းအဝေး			မလို	မလို	မလို	မလို		
၅။ မြို့နယ်								

၁။ ရေကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကို ရွာသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားသည့်အစည်းအဝေး								
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၆.၀။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၆.၂။ ဝယ်ယူရေးအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၆.၃။ ဘဏ္ဍာရေးကုန်ကျမှု လျာထားအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၆.၄။ ပြင်/တိမ်းအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ တိုးတက်မှု စောင့်ကြည့် အစည်းအဝေး	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို	မလို
၇.၁။ အစည်းအဝေး ပထမအကြိမ်								
၇.၂။ အစည်းအဝေး ဒုတိယအကြိမ်								
၇.၃။ အစည်းအဝေး တတိယအကြိမ်								
၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစည်းအဝေး								
၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစည်းအဝေး								

၁၀။ (က) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃) (ပထမနှစ် စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၈ - ၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အဆင့်(၃) ကျေးရွာမှိုက်မှန်းချက်အစည်းအဝေး ပြီးဆုံးသောအခါ ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြု ကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။	
လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် <u>ဒေါ်ခင်စုမိုက်</u>	
နေ့စွဲ <u>၅၉.၁၂.၂၀၀၅</u>	စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓) နှင့် စက်ဝန်း(၁) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၂) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၃) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၄) <input type="checkbox"/>
ပြည်နယ်/တိုင်း <u>ရခိုင်</u>	မြို့နယ် <u>၇</u> ကျေးရွာအုပ်စု <u>ကျောက်တုံးကြီး</u> ကျေးရွာ <u>၇၆၄၆</u>
က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင် ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိက အခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည့်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)	
အမျိုးသား အဖွဲ့မှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ
၁ <u>ရွာချင်းဆက်လမ်းမကောင်း ညဖြင့် သွားရခက်ခဲ</u> (လွန်၄၆ -> ချောင်းဘဏ္ဍေ)	၁ <u>ရွာချင်းဆက်လမ်းမကောင်း ညဖြင့် သွားရခက်ခဲ</u>
၂ <u>ရွာတွင်းလမ်းမကောင်း ညဖြင့် သွားရခက်ခဲ</u>	၂ <u>လျှပ်စစ်မီးမရှိဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။ (အပူမရှိ)</u>
၃ <u>လျှပ်စစ်မီးမရှိဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>	၃ <u>အတွင်း နည်းပါးသဖြင့် ရေမလုံလောက်သော အခက်အခဲ</u>
၄ <u>ဆိပ်ခံတံတား မရှိဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>	၄ <u>စာသင်ကျောင်း မရှိဘဲ ပညာမရဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>
၅ <u>ဆေးပေးဆေးဆေး မရှိဘဲ ကျန်းမာရေးထွက်ခက်ခဲ</u>	၅ <u>ဆေးပေးဆေးဆေး မရှိဘဲ ကျန်းမာရေးထွက် ခက်ခဲ</u>
၆ <u>ရွာချင်း ဆက်လမ်းမကောင်း ညဖြင့် သွားရခက်ခဲ</u> (လွန်၄၆ -> ချောင်းဘဏ္ဍေ)	၆ <u>အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း မရှိသဖြင့် ဝင်ငွေ နည်းပါး</u>
၇	၇
၈	၈
၉	၉
၁၀	၁၀

ခ။ မှိုက်မှန်းခြင်း - နောင်လာမည့် ( ၅ ) နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မှိုက်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအဖွဲ့မှ တင်ပြသောမှိုက်မှန်းချက်များ		အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှ တင်ပြသောမှိုက်မှန်းချက်များ	
၁ <u>ရွာချင်းဆက်လမ်းကောင်းလာမည် (လွန်၄၆ -&gt; ချောင်းဘဏ္ဍေ)</u>	၁ <u>ရွာချင်းဆက်လမ်း ကောင်းလာမည်</u>	၂ <u>လျှပ်စစ်မီးမရှိဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>	၂ <u>လျှပ်စစ်မီးမရှိဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>
၃ <u>လျှပ်စစ်မီးမရှိဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>	၃ <u>ဆေးပေးဆေးဆေး မရှိဘဲ ကျန်းမာရေးထွက် ခက်ခဲ</u>	၄ <u>ဆိပ်ခံတံတား မရှိဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>	၄ <u>စာသင်ကျောင်း မရှိဘဲ ပညာမရဘဲ အခြေအနေအထား မကောင်းပါ။</u>
၅ <u>ဆေးပေးဆေးဆေး မရှိဘဲ ကျန်းမာရေးထွက် ခက်ခဲ</u>	၅ <u>ဆေးပေးဆေးဆေး မရှိဘဲ ကျန်းမာရေးထွက် ခက်ခဲ</u>	၆ <u>ရွာချင်း ဆက်လမ်းမကောင်း ညဖြင့် သွားရခက်ခဲ</u> (လွန်၄၆ -> ချောင်းဘဏ္ဍေ)	၆ <u>အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း မရှိသဖြင့် ဝင်ငွေ နည်းပါး</u>
၇	၇	၈	၈
၉	၉	၉	၉
၁၀	၁၀	၁၀	၁၀

၈။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျိုးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	ခန့်မှန်းကုန်ကျ ဝရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ ခန့်မှန်းခြေ အရေအတွက်
၁	ဈာနချမ်းဆက်လက်ပြုပြင်ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	၂၂,၀၀၀,၀၀၀/-	၂၅
၂	ဘောင်ကျောင်းဆောက်လုပ်ခြင်း	အမျိုးသမီး	၅၅၀၀၀၀/-	၂၅
၃	ဆိုင်လမ်းလမ်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	၆၀၀၀၀၀/-	၂၅
၄	ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့	အမျိုးသမီး	၆၀၀၀၀၀/-	၂၅
၅	ဈာနချမ်းဆက်လက်ပြုပြင်ခြင်း	အမျိုးသား	၁၂၀၀၀၀၀/-	၂၅
၆	(အကျိုးမဝင်သော) ဈာနချမ်းဆက်လက်ပြုပြင်ခြင်း	အမျိုးသား	၈၀၀၀၀၀/-	၂၅
၇	ဆိုင်လမ်းလမ်းဆောက်လုပ်ခြင်း	အမျိုးသား	၅၀၀၀၀၀/-	၂၅

၉။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျိုးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	ဈာနချမ်းဆက်လက်ပြုပြင်ခြင်း	အမျိုးသမီး	ဈာနချမ်းဆက်လက်ပြုပြင်ခြင်း
၂	(အကျိုးမဝင်သော) ဈာနချမ်းဆက်လက်ပြုပြင်ခြင်း		
၃			
၄			
၅			
၆			
၇			

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှ အတည်ပြုသည်။

အမည် ဒေါ်ခင်မြင့်မြင့် လက်မှတ် ဒေါ်ခင်မြင့်မြင့် နေ့စွဲ- ၁၉. ၁၂. ၂၀၁၈





၈။ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄)နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

ဦးစားပေး အဆင့် သတ်မှတ်ချက်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ(အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား +အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ	ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူခန့်မှန်းခြေအရေအတွက်		
					ကျား	မ	ပေါင်း
၁	ရွာအတွင်း အောက်ပူပြင်	ကျေးရွာ + ကျေးရွာ	အထောက်အပံ့	၆၅၀၀၀၀၀	၃၈	၃၇	၇၅
၂	ဆိပ်ကမ်း ဖမ်းဆီးရေး	h	ဖိလားအား	၄၀၀၀၀၀၀	၃၈	၃၇	၇၅
၃	ကျေးရွာအတွင်း အောက်ပူပြင်	ကျေးရွာ	အထောက်အပံ့	၃၀၀၀၀၀၀	၃၈	၃၇	၇၅
၄	ရွာအတွင်း အောက်ပူပြင်	ကျေးရွာ	အထောက်အပံ့	၁၀၀၀၀၀၀	၃၈	၃၇	၇၅
၅	ရွာအတွင်း အောက်ပူပြင်	ကျေးရွာ + ကျေးရွာ	အထောက်အပံ့	၆၅၀၀၀၀၀	၃၈	၃၇	၇၅

၉။ လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	ကျေးရွာအတွင်း အောက်ပူပြင်	ကျေးရွာ	အထောက်အပံ့
၂	ကျေးရွာအတွင်း အောက်ပူပြင်	ကျေးရွာ	အထောက်အပံ့
၃	ကျေးရွာအတွင်း အောက်ပူပြင်	ကျေးရွာ	အထောက်အပံ့
၄			
၅			

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။

အမည် ဒေါ်ကျေးရွာ ရှိ၍ လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ ၂၀၂၀.၀၂.၂၀



၁၀။ (ဂ) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနအစဉ် (ပုံစံ-၃) (တတိယနှစ် စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၀-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာနအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ရွက် အထောက်အကူပြု ကော်မတီသည် လူထုဝယ်ယူရေးများအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ပြည့်စုံစေရမည်။	အဆင့်(၃)ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစဉ်အတွက် အစည်းအဝေးကြီးများအား ဝါး	ကျေးရွာစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန
လူထုဝယ်ယူရေးများ/ဝန်ထမ်း အမည်	ဦးဖိုးဖြိုး - TPI ဒေါ်ခိုင်ကြွေ - CF	
နေ့စွဲ 17.11.2020	<input type="checkbox"/> စက်ဝန်းအား အမှတ်ပြစ်ပါ (✓) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၁) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၂) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၃) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၄)	
ပြည်နယ်/တိုင်း	ဦးနယ်	ကျေးရွာအုပ်စု
၇၂၆	၈	ကျေးရွာအုပ်စု

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအား ဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင် ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစဉ်အတွက် အခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည့်အခြေအနေတွင် (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအရေအတွက် ၅ ယောက်ရှိပါ)

အုပ်စုဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့များမှ တင်ပြသော အခက်အခဲအတားအဆီးများ

လမ်း၊ မြောင်း၊ ကျေးရွာ၊ သစ်တော၊ သစ်တော၊ သစ်တော၊ သစ်တော	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်
သစ်တော၊ သစ်တော၊ သစ်တော၊ သစ်တော	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်
လျှပ်စစ်ဓာတ်အား၊ မြေအောက်ရေ၊ မြေအောက်ရေ၊ မြေအောက်ရေ	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်
ကျွန်း၊ မြေအောက်ရေ၊ မြေအောက်ရေ၊ မြေအောက်ရေ	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်
နွား၊ ပုစွန်၊ ကျွန်း၊ မြေအောက်ရေ၊ မြေအောက်ရေ	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်

ခ။ မျှော်မှန်းခြင်း - နောင်လာမည့် (၅) နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မျှော်မှန်းလုပ်ငန်းစဉ်များအား တင်ပြပါ။

အုပ်စုဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့များမှ တင်ပြသော မျှော်မှန်းလုပ်ငန်းစဉ်များ

ရေ၊ မြောင်း၊ ကျေးရွာ၊ မြေအောက်ရေ	<input type="checkbox"/> တွေ <input checked="" type="checkbox"/> မဟုတ်
သစ်တော၊ သစ်တော၊ သစ်တော၊ သစ်တော	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်
လျှပ်စစ်ဓာတ်အား၊ မြေအောက်ရေ၊ မြေအောက်ရေ	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်
ကျွန်း၊ မြေအောက်ရေ၊ မြေအောက်ရေ	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်
နွား၊ ပုစွန်၊ ကျွန်း၊ မြေအောက်ရေ	<input type="checkbox"/> တွေ <input type="checkbox"/> မဟုတ်

၈။ လူထုဝေပုံပြီစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄)နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

ဦးစားပေး အဆင့် သတ်မှတ်ချက်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ(အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား +အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ	ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူစွန့်မှန်းခြေအရေအတွက်		
					ကျား	မ	ပေါင်း
၁	ဌာတွင်းဖြန့်ဝေရေးလမ်းဆွဲခြင်း	က + မ	လမ်းဆွဲရေး	၅၀၀၀၀၀ ၀၀၀	31	26	57
၂	ရေတွင်းထူးဖော်ခြင်း	က + မ	ကျွန်းဖော်ရေး	၃၅၀၀၀၀	31	26	57
၃	ဌာတွင်းဆက်လမ်း	က + မ	လမ်းဆွဲရေး	၃၀၀၀၀၀	31	26	57
၄	ဆိုက်ပရီးလမ်းရေး	က + မ	မြီးလမ်းရေး	၃၀၀၀၀	31	26	57
၅	ဆေးစစ်ခန်း	က + မ	ကျွန်းဖော်ရေး	၅၀၀၀၀	31	26	57

၉။ လူထုဝေပုံပြီ စီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	စက်မှုပြင်ဆင်ရေး	မ	Livelihood (Non Agriculture)
၂	ဆိုက်ပရီးရေးလမ်းပညာအထောက်အပံ့	မ	ဆိုက်ပရီးရေး
၃	စွဲနွမ်းခြယ်ရေး နည်းပညာ	က / မ	Livelihood (Non Agriculture)
၄			
၅			

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။

အမည် ဦးကျော်မင်း လက်မှတ် [Signature] ခန့်ရက် 18.11.2020





၁၁။ (ဂ) ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်း (ပုံစံ-၄) (တတိယနှစ် စက်ဝန်း)

ပုံစံ - ၀ - ၄ ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်းပုံစံ (Form PC 4)


လမ်းညွှန်ချက်၊ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်မှုအစည်းအဝေးပြီးနောက်တွင် ကျေးရွာအုပ်စု CF/TF တို့၏ အကူအညီရယူ၍ ကျေးရွာစီတောက်ကော်မတီမှ လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး အဆိုပါပုံစံအား ပြည်ပုံအောင်မြင်သွင်းရမည်၊ ဤပုံစံအား ပြည်ပုံရွာပြည်သွင်းပြီးပါက ကျေးရွာအုပ်စုမှ ပြီးတိုးတက်ရေစီမံချက်တွင် TPIC သို့ ယေပုံရန်အတွက် နောက်ဆက်တွဲအဖြစ် ထားရှိရမည်၊ CF မှ ကျေးရွာတစ်ရွာချင်းစီ၏ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို MIS သို့ ထည့်သွင်းရမည်၊ (ယခုနှစ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ မလုပ်ကိုင်သော ကျေးရွာများ ယပါဝင်ပါ။)

ကျေးရွာစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်းအမည် ဦး ယဇ်ဇော် ဖြစ်ပြီး - TF / ဇဒါ ချိန် ဇွဲ - CF

နေ့စွဲ ၂၅. 11. ၂၀၂၀  စက်ဝန်းအားအမှတ်ခြစ်ပေးပါ။(✓)  စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)  စက်ဝန်း(၃)  စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း ၇ ချိန် ဖြန့်နယ် ၅ ကျေးရွာအုပ်စု ချောင်း ၁၁၁ ဖြစ်ပြီး

ကျေးရွာအမည်	ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများ	အတိုင်းအတာ	ခန့်မှန်း တိုက်ရိုက် အကျိုးခံစားခွင့် ရှိသူများ	အဆိုပြုတင်ပြသူ <input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ	ခန့်မှန်းကျန်ကျစရိတ်			
					စီမံကိန်းမှ ထည့်ဝင်မှု	ကျေးရွာမှ ထည့်ဝင်မှု	အခြားထည့်ဝင်မှု (ခေါ်ပြုပါ) အမည်/အဖွဲ့	စုစုပေါင်း
ငြိမ်းဇွဲကွင်း	၇၅ တွင်း	၆'၈'၇၈'	၁၇	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ	၄၀၀၀၀၀			
ဇွဲကွင်းသစ်ကြီး	ပျားပွားဆက် လမ်း	၆၀၀၀ x ၇၈' x ၆'	၃၀၂	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ	၃၃၅၀၀၀၀ ၀/-			
ဇွဲကွင်း	ဘက်စုံသုံး ခင်း မ	၃၀' x ၂၄' x ၂၂'	၁၇၁	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ	၉၅၀၀၀၀			
ကျောက်တန်း	ခြားကွင်းလမ်း၊ ငြိမ်း ခင်းခြင်း	၆၀၀' x ၇၈' x ၆'	၄၇	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ	၇၅၀၀၀၀			
				<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ				

ရာထူး ကျေးရွာအုပ်စု စီ/တောက်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ အမည် ဦး ဆန်းလင်း လက်မှတ်  ရက်စွဲ ၂၅. 11. ၂၀၂၀









**ကျေးရွာ စီမံခန့်ခွဲမှု အဖွဲ့ဝင်စာရင်း(ပထမနှစ် စက်ဝန်း)**

ရွာပြနယ်၊ လူထုဝဟိုပြု စီမံကိန်း၊ အထောက်အကူပြု ကော်မတီစာရင်းချုပ်

ကျေးရွာအမည် လှိုင်ငူ + ငြိမ်းချောင်း      အုပ်စုအမည်      ချောင်းသာကြီး      ရက်စွဲ- ၀၉-၀၅-၂၀၁၈ / ၂၀-၀၂-၂၀၁၈

စဉ်	အမည်	ကျား	မ	လူမျိုး	အသက်	တာဝန်	စုနံနံပါတ်	ပညာအရည်အချင်း	ခုနှစ်	မှတ်ချက်
၁	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၁၇	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၂၅၀၀၁၆၂၅၄၀	အထက်တန်း	၂၀၁၈	
၂	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၂၅	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၀၂၅၆၈၀၁၉	မူလတန်း	၂၀၁၈	
၃	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၅၆	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၂၆၂၅၀၁၂၇	အထက်တန်း	၂၀၁၈	
၄	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၂၅	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၄၉၂၅၆၁၁၆	အထက်တန်း	၂၀၁၈	
၅	ဒေါ်ခင်အေးအေး ၁	✓		ဗမာ	၃၂	ဝယ်ယူရေး အဖွဲ့ဝင်	၀၁-၄၆၇၇၆၆၆၆၆	မူလတန်း	၂၀၁၈	
၆	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၄၆	ဝယ်ယူရေး အဖွဲ့ဝင်	၀၁-၄၆၆၆၆၆၆၆၆	အထက်တန်း	၂၀၁၈	ခွင့်ရ
၇	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၄၆	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	အထက်တန်း	၂၀၁၈	
၈	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၅၆	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	မူလတန်း	၂၀၁၈	
၉	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၄၈	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	မူလတန်း	၂၀၁၈	ခွင့်ရ
၁၀	ဒေါ်ခင်အေးအေး ၂	✓		ဗမာ	၂၅	လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်	၀၁-၄၀၄၆၆၆၆၆၆၆	အထက်တန်း	၂၀၁၈	
၁၁	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၅၆	လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	မူလတန်း	၂၀၁၈	ခွင့်ရ
၁၂	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၆၃	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	မူလတန်း	၂၀၁၈	
၁၃	ဒေါ်ခင်အေးအေး ၁	✓		ဗမာ	၄၆	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၄၉၂၅၆၁၁၆	မူလတန်း	၂၀၁၈	
၁၄										
၁၅										
၁၆										

**ကျေးရွာ စီမံခန့်ခွဲမှု အဖွဲ့ဝင်စာရင်း(ဒုတိယနှစ် စက်ဝန်း)**

ရွာပြနယ်၊ လူထုဝဟိုပြု စီမံကိန်း၊ အထောက်အကူပြု ကော်မတီစာရင်းချုပ်

ကျေးရွာအမည် လှိုင်ငူ + ငြိမ်းချောင်း      အုပ်စုအမည်      ချောင်းသာကြီး      ရက်စွဲ- ၀၂-၀၁-၂၀၁၉

စဉ်	အမည်	ကျား	မ	လူမျိုး	အသက်	တာဝန်	စုနံနံပါတ်	ပညာအရည်အချင်း	ခုနှစ်	မှတ်ချက်
၁	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		ဗမာ	၃၀	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၀၂၅၆၈၀၁၉	မူလတန်း	၂၀၁၈	
၂	ဒေါ်ခင်အေးအေး (၁)	✓		"	၃၉	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၅၇၇၆၆၆၆၆	"	"	
၃	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၆၆	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၄၉၂၅၆၁၁၆	အထက်တန်း	"	
၄	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၅၇	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၀၂၅၆၈၀၁၉	မူလတန်း	၂၀၁၉	
၅	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၅၄	ဝယ်ယူရေး အဖွဲ့ဝင်	၀၁-၄၄၉၂၅၆၁၁၆	"	"	
၆	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၅၀	ဝယ်ယူရေး အဖွဲ့ဝင်	၀၁-၄၅၇၇၆၆၆၆၆	"	၂၀၁၈	
၇	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၃၅	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	"	၂၀၁၉	
၈	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၄၉	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-	"	"	
၉	ဒေါ်ခင်အေးအေး (၂)	✓		"	၄၃	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၀၉၂၅၆၁၁၆	"	"	
၁၀	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၆၃	လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	"	၂၀၁၈	ခွင့်ရ
၁၁	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၅၂	လုပ်ငန်းအဖွဲ့ဝင်	၀၁-၄၄၉၂၅၆၁၁၆	"	၂၀၁၉	ခွင့်ရ
၁၂	ဒေါ်ခင်အေးအေး	✓		"	၄၅	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၆၆၆၆၆၆၆၆၆	"	၂၀၁၉	ခွင့်ရ
၁၃	ဒေါ်ခင်အေးအေး (၁)	✓		"	၄၆	ကျေးရွာအထောက်အကူပြု	၀၁-၄၄၉၂၅၆၁၁၆	"	"	

ကျေးရွာ စီမံခန့်ခွဲမှု အဖွဲ့ဝင်စာရင်း(တတိယနှစ် စက်ဝန်း)

ပွဲမြို့နယ်၊ လှထုပဟိုပြု စီမံကိန်း၊ အထောက်အကူပြု ကော်မတီစာရင်းချုပ်

ကျေးရွာအမည် ဖွင့်၎င်း

အုပ်စုအမည် ချောင်းသာကြီး

ရက်စွဲ- ၂၈. ၁၁. ၂၀၂၀

စဉ်	အမည်	ကျား	မ	လူမျိုး	အသက်	တာဝန်	ဖုန်းနံပါတ်	ပညာအရည်အချင်း	ခုနှစ်	မှတ်ချက်
၁	ဦးတော်မျိုးခိုင်	✓		၇ ခိုင်	၂၁	စေတနာ့ဝန်ထမ်း	၀၇-	မူလတန်း	၂၀၂၀	ဖွင့်၎င်း
၂	ဒေါ်ဖြူဖြူဇွဲ		✓	"	၃၃	"	၀၇- ၄၅၇၇၆၂၅၂၈	မူလတန်း	၂၀၁၈	ဖွင့်၎င်း
၃	ဦးကျော်မင်းဦး	✓		"	၂၇	စီ၊ထောင်	၀၇- ၄၄၂၇၅၆၁၆	ဧကတန်း	၂၀၁၈	ဖွင့်၎င်း
၄	ဦးတင်ရွှေ	✓		"	၅၄	"	၀၇ -	မူလတန်း	၂၀၁၈	ဖြိုခဲ၊ချောင်း
၅	ဒေါ်ခင်အေးအေး		✓	"	၂၈	"	၀၇- ၄၀၂၃၆၅၀၁၇	မူလတန်း	၂၀၁၉	ဖွင့်၎င်း
၆	ဦးတော်မျိုးခိုင်	✓		"	၂၅	ဝယ်ယူရေး	၀၇- ၆၄၂၇၅၈၁၆	မူလတန်း	၂၀၁၉	ဖွင့်၎င်း
၇	ဦးသန်းဇွဲ	✓		"	၄၃	"	၀၇ -	မူလတန်း	၂၀၁၉	ဖြိုခဲ၊ချောင်း
၈	ဒေါ်ခင်အေး		✓	"	၅၁	"	၀၇- ၄၅၇၁၆၅၈၆၂	မူလတန်း	၂၀၁၈	ဖွင့်၎င်း
၉	ဦးစိုးစိုး	✓		"	၄၀	ဓာတ်ကိုင်	၀၇- ၈၇၆၆၇၂၇၂၇	မူလတန်း	၂၀၁၉	ဖွင့်၎င်း
၁၀	ဦးစိုးဝင်း	✓		"	၂၂	လည်ပတ်ကိစ္စအဖွဲ့	၀၇-	မူလတန်း	၂၀၂၀	ဖွင့်၎င်း
၁၁	ဒေါ်ဖြူဖြူဇွဲ		✓	"	၂၂	"	၀၇-၄၄၂၇၅၆၁၆	မူလတန်း	၂၀၁၉	ဖွင့်၎င်း
၁၂	ဦးသန်းဇွဲ	✓		"	၄၃	စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေး	၀၇ - ၄၀၂၄၈၇၇၈၇	မူလတန်း	၂၀၁၉	ဖွင့်၎င်း
၁၃	ဒေါ်အေးအေး		✓	"	၄၄	"	၀၇- ၄၀၂၄၈၇၇၈၇	မူလတန်း	၂၀၁၉	ဖွင့်၎င်း
၁၄	ဦးစိုးကျော်	✓		"	၃၁	ဝေဖန်အကြံပြု	၀၇- ၄၀၂၃၆၅၀၁၇	မူလတန်း	၂၀၁၈	ဖွင့်၎င်း
၁၅	ဒေါ်အေးအေး		✓	"	၄၉	"	၀၇-၄၄၂၇၅၆၁၆	မူလတန်း	၂၀၁၈	ဖွင့်၎င်း







ရိုဟကံ ဂဟိယဒ္ဓဗိတိနိတိတိတုဗ္ဗံ ဓမ္မာဒိယာပိ။ ၊ ယုဒ္ဓိယု၊ ပေယတကိ  
ဒုဗ္ဗိ ဂေဟကံတိနိ၊ ဂေဟုးစွာဗျာ၊ အကကဗိယာသုဗ် ဖော ဓောဗိဗ္ဗကံဂရု ဝာကကူ ခုံ၊  
ဗြဟံဒဲ၊ ဗြဟံဒဲ၊ ဝာသုဗ်။

အဗိသုဗ်ဗျာ - ဂေဟုးစွာ ခုဗ်ဗု ဖုံ၊ ဗြဟံဒဲ၊ အဗိသုဗ်ကို အတုဗ်ဗြဟံဒဲ၊  
တုကကိတုဗ္ဗံ ဂေဟုးစွာဗျာဗုဗု ဗိတိနိတိ၊ အထာကံဗျာဗြဟံဒဲ၊ ဗြဟံဒဲ၊ ဝာသုဗ်၊  
သကကံဗျာကို ဓမ္မာဒိယာပိ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊  
ပုံ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊  
ဗိသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

ဓမ္မာဒိယာပိ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

၁) ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

၂) ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

၃) ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

၄) ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

၅) ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

၆) ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

အတုဗ်ဗြဟံဒဲ၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။  
ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်၊ ဝာသုဗ်။

၁၂။ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ(တတိယနှစ် စက်ဝန်း)

ကျေးဇူးတင်အပ်စွာ၊ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက်မျှ မှတ်တမ်းအစည်းအဝေး

- မြို့နယ် - ၆
- မူဝါဒ - ချောင်းသာကြီး
- နေရာ - ကျေးဇူးတင်အပ်စွာ
- ရက်စွဲ - ၂၅ - ၁၁ - ၂၀၂၀

အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူ။ ဦးဦးကျော် ( L T A M A E , M I S )  
 ဦးစိုးမင်း ( လက်ထောက်နည်းပညာမှူး )  
 ဒေါ်ခိုင်ကြွေကြွေ ( ရှေ့ဆောင်မှူး )

ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ချက်များ။ " ချောင်းသာကြီး မူဝါဒ လူထုထောက်ခံခြင်း

စီမံကိန်းတတိယနှစ်စက်ဝန်းတွင် ကျေးဇူးတင်အပ်စွာ (၄) ဂရပ် လုပ်ငန်းများကို စတင်  
 စတင်၍ ချောင်းသာကြီး ကြံ့ခိုင်ရေး ဝန်ထမ်းများက ရှေ့ဆောင်လုပ်ဆောင်  
 လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ချက်ကို ချောင်းသာကြီး ကျေးဇူးတင်အပ်စွာ (၁၃၅)  
 သိန်း ] ၊ လျှော့စားကျေးဇူးတင်အပ်စွာ [ သက်ဆိုင်သည့် ခန်းမ ၂၀၅၁ သိန်း ] ၊ ချောင်းသာကြီး  
 ကျေးဇူးတင်အပ်စွာ [ ရေတွင်း ၂၀၀၁ သိန်း ] ကျောက်တန်းကျေးဇူးတင်အပ်စွာ [ မြို့နယ်လမ်းခမ်းခြမ်း (၂၅)  
 သိန်း ] ၊ အသီးသီး ခွဲဝေ ခွဲဖြား ဖြစ်ပါသည်။ ယခုနှစ် အထက်လက်ကျန်နေရာကို မူဝါဒ  
 ဝန်ထမ်းများနှင့် ပေါင်းပြီး ခွဲဝေ ခွဲဖြား ဖြစ်ပါသည်။

လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ချက်အရ လုပ်ငန်းခွဲများဖြိုးတိုးပြီး (၁) - (၄) ဖြစ်ပြီး  
 အထက်တန်းမြန်မာနိုင်ငံ မြို့နယ်၊ လိုဏ်သေချာ ကျေးဇူးတင်အပ်စွာ ဖြစ်လည်ထုံး မူဝါဒ၊ မြို့နယ်  
 မူဝါဒ ဝန်ထမ်းကျေးဇူးတင်အပ်စွာ အားလုံး ဖြစ်လည်ထုံး သဘောတူဆုံးဖြတ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ထို့နောက် မူဝါဒ ဝန်ထမ်းကျေးဇူးတင်အပ်စွာ ဝန်ထမ်းများအား ဖြစ်လည်ထုံး  
 မူဝါဒဆွေးနွေးပြီး ကျော်မတီဝင် မာဂျက်စ် နှစ် ၁၅ မှ စတင်လက်သဘောတူ လက်ခံပြီး

အစဉ်: အဝေးဆုံး ဖြစ်ချက်အရ အုပ်စုစီထောက်တော်မတီကို ဖမ်းနှစ်

ကတိုင်း - ဦးဆန်းလင်း - အုပ်စုစီထောက်စုတယ

- ဒေါ်ဆန်းမေခင်ဦး - အုပ်စုစီထောက်စုတယ


- ဒေါ်သန်းသန်းလွင် - အုပ်စု အထွေထွေဆောင်ရွက်မှု

- ဦးကျော်မင်းဦး - အုပ်စု အထွေထွေဆောင်ရွက်မှု ( ၁၀၀၀ + ၅၀၀ )  
( ဓာရင်း လိုင် )

ကျွန်ုပ်တို့ထောက် များ ဖြစ် အုပ်စု စီထောက်တော်မတီ ၁၀၀၀ များ ဖြစ်ပြီး

ဝေဖန် နှစ် ဖြစ် လိုက် စား လွယ် များ ဖြစ် ပြီး လှ ဖြစ် ခဲ့ ဒေါ်ဆန်း စန်းစန်း

လို့ နား မ ခေါင်း ဆောင် ဖြစ် ခြင်း ချယ် ခဲ့ ဖြစ် ပါ သည် -

  
အစီရင်ခံစာ = ဒေါ်ခိုင် ငြိမ်း  
= လူထုစည်းရုံးရေးဦးစီးဌာန  
= လူထုစည်းရုံးရေးဦးစီးဌာန



၁၃။ ကဏ္ဍအလိုက်ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ

ကဏ္ဍအလိုက်လုပ်ငန်းချုပ်ဖေယား

ကဏ္ဍ	စဉ်	လုပ်ငန်းအမျိုးအစား	အဆိုပြုသူ(အမှန်ခြစ်ရရန်)			ခုနှစ်	ထောက်ပံ့မည့်အဖွဲ့အစည်း (သို့)ဌာန	မှတ်ချက်
			ကျား	မ	ကျား+မ			
အခြေခံအဆောက်အအုံ ကဏ္ဍ(လမ်း၊ တံတား၊ ရေရရှိရေး၊ မီးလင်းရေး	၁	ရွာချင်းဆက်လမ်းပြုလုပ်ခြင်း			✓			
	၂	ဆိုလာမီးလင်းရေး		✓				
	၃	ရေတွင်းတူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်း			✓			
	၄	ရွာချင်းဆက်လမ်းပြုလုပ်ခြင်း			✓			
	၅	ဆိပ်ခံတံတားဆောက်လုပ်ခြင်း			✓			
လူမှုစီးပွားကဏ္ဍ(ပညာ ရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ဆိုင်သော အဆောက် ဦးများနှင့် အခြားလို အပ်ချက်များ)	၁	စာသင်ကျောင်းဆောက်လုပ်ခြင်း			✓			
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
သက်မွေးဝမ်း ကျောင်း ကဏ္ဍ(ဖိုက် ပျိုးရေး၊ မွေးမြူ ရေးနှင့်ဆိုင်သော အဆောက်အအုံများ နှင့် အခြားလိုအပ် ချက်များ	၁	အပ်ချုပ်သင်တန်း			✓			
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
သဘာဝဘေး အန္တရာယ်လျော့ပါးရေး ကဏ္ဍ	၁							
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
အခြားကဏ္ဍ (ဌာနဆိုင်ရာ များသို့လွှဲပြောင်းနိုင်ခြင်းနှင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ခြင်းမရှိ သောလုပ်ငန်းများ	၁							
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							

